

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/128/Add.1
13 December 1977

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

DRAFT AGENDA FOR THE SIXTEENTH MEETING (1977)
OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

Addendum

Please note that the meeting of the Textiles Surveillance Body previously scheduled for 7-9 December 1977, will now take place from 15-16 December 1977, starting at 10.00 a.m. in Room F on the third floor, Centre William Rappard.

The subjects for discussion are as outlined in the previous draft agenda (TEX.SB/W/128) of 1 December 1977, with the addition of:

3A Report from Hong Kong on consultation with Canada (TEX.SB/271)

PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA SEIZIEME REUNION (1977)
DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

Addendum

La réunion de l'Organe de surveillance des textiles qui devait se tenir du 7 au 9 décembre 1977 est reportée aux 15 et 16 décembre 1977; elle s'ouvrira à 10 heures à la salle F (3ème étage) du Centre William Rappard.

Les questions à examiner sont énumérées dans le projet d'ordre du jour déjà distribué (TEX.SB/W/128) en date du 1er décembre 1977. Il convient toutefois d'y ajouter la question suivante:

3A Rapport de Hong-kong sur sa consultation avec le Canada (TEX.SB/271)